
JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendes, nyílt üléséről 2015. 
február 10-én, 1745 órakor, a Dunavarsány Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár Nagytermében. 
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde  polgármester 

  Keresztesi Balázs   alpolgármester 
Dr. Békássy Szabolcs  alpolgármester 

  Dr. Bóna Balázs   képviselő 
  Dr. Csobolyó Eszter  képviselő 
  Herczeg Mariann   képviselő 
  Kun László Károly   képviselő 
  Mekler Andrea   képviselő 
  Surányi Tibor   képviselő 
  Száger Gyula   képviselő 

dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző 

  Hebóné Dull Ibolya  igazgatási osztályvezető 
  Vella Zoltán    beruházási és műszaki osztályvezető 
  Tóth Krisztina   pénzügyi előadó 
  dr. Kiss István   szervezési és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint  Sarkadiné Szanyi Krisztina  jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Megállapítom, hogy a testület 9 fővel határozatképes. Javaslatot 
teszek a jegyzőkönyv hitelesítőkre Mekler Andrea és Dr. Bóna Balázs képviselők személyében. Kérem, 
aki ezzel egyetért, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

12/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Mekler Andrea és Dr. Bóna Balázs képviselőket jelöli ki. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Napirendi pontokra teszek javaslatot, mely annyiban térne el a 
meghívóban előzetesen közöltektől, hogy a 4. napirendi pontot most nem tárgyalnánk, az 5. napirendi 
pont címe változik az előterjesztés tárgyában szereplő megnevezésre „Javaslat a civil szervezeteket 
pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet megalkotására és a 2015. évi civil és sport pályázatok 
kiírására.”. Ezek alapján a napirendi pontok: 
1.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének megalkotására, 
valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három évre várható 
kötelezettségekről. 
2.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosítására. 
3.) Javaslat a Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. 
évi illetménykiegészítéséről szóló 11/ 2014. (XII. 10.) önkormányzati rendelet módosítására. 
4.) Javaslat a civil szervezeteket pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet megalkotására és a 
2015. évi civil és sport pályázatok kiírására. 
5.) Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál a költségvetési intézményeinél 2014. 
évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés elfogadására. 
6.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2013/2014-es nevelési 
évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására. 
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7.) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 
meghatározására. 
8.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására. 
9.) Javaslat a Művelődési Oktatási és Sport Alapítvány 2014. évben végzett tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadására. 
10.) Javaslat gyermekorvosi körzet ellátásának rendezésére. 
11.) Javaslat háziorvosi körzet ellátásának rendezésére. 
12.) Javaslat a 2015. évi Közbeszerzési Terv megalkotására. 
13.) Javaslat a 015/3 és 015/4 hrsz-ú kivett közút művelési ágú területek kivett kopársággá 
minősítésére. 
Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

13/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg: 
1.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének 
megalkotására, valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő 
három évre várható kötelezettségekről. 
2.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosítására. 
3.) Javaslat a Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők 2015. évi illetménykiegészítéséről szóló 11/ 2014. (XII. 10.) 
önkormányzati rendelet módosítására. 
4.) Javaslat a civil szervezeteket pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet 
megalkotására és a 2015. évi civil és sport pályázatok kiírására. 
5.) Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál a költségvetési 
intézményeinél 2014. évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési 
jelentés elfogadására. 
6.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2013/2014-es 
nevelési évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására. 
7.) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási 
idejének meghatározására. 
8.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 
2014. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására. 
9.) Javaslat a Művelődési Oktatási és Sport Alapítvány 2014. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására. 
10.) Javaslat gyermekorvosi körzet ellátásának rendezésére. 
11.) Javaslat háziorvosi körzet ellátásának rendezésére. 
12.) Javaslat a 2015. évi Közbeszerzési Terv megalkotására. 
13.) Javaslat a 015/3 és 015/4 hrsz-ú kivett közút művelési ágú területek kivett 
kopársággá minősítésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Polgármester asszony a napirendi pontok előtt néhány mondatban beszámol az Önkormányzat pénzügyi 
helyzetéről. Elmondja, hogy a bankszámla egyenleg 107.943.927 Ft-on áll, elkülönített számlán 
található az a 400 millió Ft, melyet támogatásként a kormánytól kapott az Önkormányzat.  
Az előző testületi ülés óta eltelt eseményekről is beszámol. 
- év végén kapott az Önkormányzat 400 millió Ft támogatást, amelyet működési célokra tud 
felhasználni, jelen pillanatban a szerződés visszaérkezését várják; 
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- Január 30-ától I. fokú belvízvédelmi készültséget kellett elrendelni a városban. Lakosok 
pincéjében áll már a víz, bejelentés alapján az Önkormányzat szivattyúkat rendel az adott helyszínre, 
ezzel is segítve a lakosságot; 
- Végleges fennmaradási engedélyt kapott a Tornacsarnok. A „Banyabál” rendezvény rendben 
lezajlott; 
- Különböző kulturális események (Magyar Kultúra Napja, Falusi Disznótor) kerültek 
megrendezésre; 
- A Dunavarsányi Napló megváltozott küllemében és tartalmában jelent meg; 
- Törvényességi észrevétel érkezett-a város közterületeire és utca neveire vonatkozóan, ezzel 
kapcsolatban született egy rendelet, a törvényességi felügyeleti eljárás lezárult; 
- A következő időszak programjai: Farsang, Cserkészbál, március 10-én közmeghallgatás, március 
15-ei ünnepségek; 
- Szigetszentmiklóson a Kossuth L. u. 10. szám alatt megnyílt a Képviselő úr irodája. 
 
1.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének 
megalkotására, valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három évre 
várható kötelezettségekről 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Több körben tárgyalták a bizottságok,és a testület. Kérdezem a 
bizottsági tagokat, akik tárgyalták a költségvetést, hogy mi volt a véleményük ezzel kapcsolatban. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolta a Képviselő-
testületnek. 
 
Kun László Károly képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta és elfogadásra javasolta a 
Képviselő-testületnek. 
 
Surányi Tibor képviselő: Csak a műszaki kérdéseket tárgyaltuk. Szeretnék javaslatot tenni 1-2 pont 
módosítására, mert tartalmában úgy érzem, hogy a Polgármester felelőssége túl nagy ahhoz, hogy azt 
egy személyben egymaga elvigye. Első felvetésem: A 3.§ (8) bekezdésében meg lettek határozva a 
tartalékok, erre a pontra hivatkozik a (10) bekezdés, mely szerint: „A céltartalék képzése 
karbantartásokra, előre nem tervezett fejlesztésekre, beruházásokra, valamint egyéb meghatározott 
célokra történik. A tartalék felhasználását a Képviselő-testület a Polgármester hatáskörébe utalja át.” 
Ebben a kérdésben szeretném a Polgármester felelősséget levenni, és tartalmában javasolni a módosítást 
a következő miatt. Ez több mint 120 millió Ft. Úgy gondolom, hogy egyszemélyes döntésben ekkorra 
összegről dönteni, túl nagy felelősség. Nagyon sokszor érződik a „szokás alapú” beruházás. Másrészt a 
közbeszerzési törvények értelmében ki van írva, amit a bizottság eldönthet, hogy közbeszerzésre kiírja 
vagy nem. A szabályzatban sem látszik, hogy műszaki tartalmat tartalmazna, nyoma sincs egyetlen egy 
szerződésben. Nem látszik sehol egy garanciális beépítés, kötelezettség a kivitelezőnek, hogy valamit 
helyre kellene tenni, vagy pedig csak nincs érvényesítve. A futballpályánál esős időben áll a víz, az 
autók összefröcskölik a kerítést. Hol van ennek a beruházásnak a műszaki tartalma, a kivitelező 
felelőssége? Úgy érzem, hogy a beruházásokhoz tartalmat kellene tenni. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Nagyon jó, amiket elmondasz képviselő úr, csak nem ehhez a 
napirendi ponthoz tartozik. 
 
Surányi Tibor képviselő: Megértettem, én csak rávilágítani szeretnék a költségvetésnél, hogy nem 
tartom jó dolognak, hogy ekkora összegről egy személyben kell dönteni. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egy személyes döntés az nincs benne. Amennyi 
pénzmaradvány ebben a költségvetésben marad, és ebből fel szeretnénk használni, akkor erre mindig 
képviselő-testületi ülést fogunk összehívni, aki meg fogja szavazni, hogy ebből a tartalékból egy 
váratlan helyzetben mennyi az az összeg, amennyit el fogunk venni. Eddig is így volt meghatározva 
ebben a rendeletben. Átadom a szót jegyző úrnak. 
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nem értem képviselő úr gondolatait. Nem a Képviselő-testületnek kell a 
műszaki tartalmat összeraknia. Erre van egy szakapparátus. A szakapparátusban aljegyző asszony 
mérnök, beruházási gyakorlattal rendelkezik, mellette megvannak az igazgatási ismeretei is. A műszaki 
osztályon ugyancsak dolgozik egy tapasztalt, nagy rutinnal rendelkező mérnök, aki nem most kezdte a 
szakmáját. A műszaki kérdéseknek az előkészítő összeállításában szakemberek dolgoznak. 
Szakemberek azok, akik a közbeszerzési eljárásban ezt a műszaki tartalmat megjelenítik. Tisztelettel 
felhívom a képviselő úr figyelmét, hogy amikor egy közbeszerzési anyag összeáll, akkor az az anyag 
minden egyes esetben mielőtt kiírásra kerülne, a Képviselő-testület elé kerül be. A Képviselő-testület 
pedig érdemben foglalkozik a kiírásnak a tartalmával, köztük lehet foglalkozni a műszaki tartalommal 
is, de értelemszerűen olyan jellegű kiírás nem megy ki, aminek ne lenne megfelelő a műszaki tartalma. 
2008 óta nincs tudomásom olyan beruházásról, ahol olyan műszaki tartalommal került kiírásra 
közbeszerzés, amiben bármilyen probléma, vagy hiba lett volna a műszaki hozzá nem értés miatt. 
Minden esetben a Képviselő-testület dönt. Nem nagyon tudom kezelni ezt a felvetést, bár örömmel 
várom képviselő urat, ha ideje engedi, hogy ezt megvitassuk. A közbeszerzési eljárásban kiírt tartalom 
mellé mindig mellékeljük a vállalkozási, vagy az adott típusú szerződést. A szerződésekben minden 
esetben ki van kötve, és meg is van követelve a kivitelezőtől a garanciális javítás vagy jótállás, amit 
minden esetben, ha indokolt és szükséges, érvényesítjük. Az ügyiratokban foglalt tények bizonyítják, 
hogy ez nem így van, és nem így volt, legalább is 2008 óta, amióta én itt vagyok. A Képviselő-testület 
hozta meg minden esetben azokat a döntéseket, ami alapján a kiírás megtörtént, és minden esetben a 
Testület dönt. Ezért van a Hivatal, mint a Testület előkészítő, és végrehajtó szerve. Örömmel várjuk 
képviselő urat, hogy ezt megbeszéljük szakmai vonalon, azoknak a mérnököknek a jelenlétében, 
akiknek a munkáját most képviselő úr közvetetten megkérdőjelezte. 
A költségvetési rendelettel kapcsolatban elmondanám, hogy teljesen összhangban van az 
Államháztartási szabályokkal. Ez lehetővé teszi a rugalmas ügyintézést, intézkedést. A rendeletbe 
minden olyan korlát be van építve a beruházások vonatkozásában, amelyek a költségvetési sorok 
átcsoportosításához, az előirányzatok felhasználásához szükségesek. Minden korlát benne van a 
rendeletben és a gyakorlatban, ami megakadályozza azt, hogy a Polgármester egy személyben olyan 
döntést hozzon vagy felelősséget vállaljon fel, amit később esetleg a Testület nem tud jóváhagyni, vagy 
nem ért vele egyet. Az elmúlt évek gyakorlatát ugyancsak vissza lehet keresni a jegyzőkönyvekben. 
Minden beruházásnál, bármilyen döntésre volt szükség, minden esetben a Polgármester bevonja és 
megkérdezi a mérnököket, szakembereket, az előkészítő szerv véleményét. Amennyiben speciális 
szakértelemre van szükség, akkor külsős szakembereket veszünk igénybe, és az ezzel kapcsolatos 
döntések is megszületnek. Tisztelettel javasolom, hogy az összes bizottság által tárgyalt, és 
gyakorlatilag elfogadásra javasolt eredeti tervezetnek megfelelően hozza meg a Testület a döntését. 
 
Száger Gyula képviselő: Annyit szeretnék hozzá tenni, hogy amit az elnök úr most elmondott, a 
Bizottsági ülésen nem így hangzott el. Az elnök úrnak ez legalább 80-90%-ban a magánvéleménye volt. 
A Bizottsági ülésen komolyabb témáról beszéltünk a közbeszerzési kiírásoknál, az autóbusz 
megállóknak a kiírásáról. A Bizottság azt javasolta, hogy nem kellene egyszerre mind a 28 
buszmegállót felújítani vagy újjáépíteni 2015-ben, hanem lehet, hogy csak a felét vagy a harmadát 
kellene a frekventáltabb helyeken. Elnök úrnak volt még egy felvetése a Fejlesztési Bizottsági ülésen a 
napelemes dolgokkal kapcsolatban, melyet jobban át kellene majd tárgyalnunk. A költségvetéssel 
egyetértettünk. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A buszmegállókkal kapcsolatosan, a költségvetés előirányzatot tartalmaz, 
amely egy keretösszeg. Nem kell ezt a keretösszeget, ezt az előirányzatot elkölteni. Ellenben, amikor 
egyedi döntés van, a kivitelezést nem végeztetheti el az előirányzat ellenére sem a Polgármester, mert 
ez egy külön eljárást igényel. Egyedi döntésre külön előterjesztés keretében fog bekerülni a Képviselő-
testület elé az anyag, ahol a testület dönthet úgy, hogy az eredeti terveknek megfelelően a teljes 
buszmegállói kört felújítja vagy pedig csak „X” darab számú megállót. Az előirányzatot át lehet 
csoportosítani más feladatok ellátására. A költségvetés mindig irányokat szab és lehetőségeket hordoz, 
de ettől értelemszerűen egyedi testületi döntéssel a költségvetés módosításával egyidejűleg el lehet 
térni. Ezek a beruházások, amik szerepelnek a testület bizottságai által tárgyalt költségvetésben, az 
előzetes egyeztetések során, a többségi akaratnak megfelelően kerültek ebbe az anyagba bele. 
Egyesekben volt konszenzus, máshol voltak viták, de értelemszerűen a konszenzusos megoldásképpen 
kerültek bele az előterjesztésbe, illetve a rendelet tervezetébe. Tisztelettel kérem, hogy fogadják el ezt 
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az anyagot így, ahogy van, és értelemszerűen az év során lehet, és van is lehetőség a költségvetés 
módosítására, ha Önök úgy döntenek. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Elég kemény szavakat hallottunk mind két oldalról. A műszaki részével 
kapcsolatban én nem foglalnék állást, hogy itt azt firtassuk, hogy milyenek ezek a műszaki tartalmak, 
vagy azt, hogy hogy kellene csinálni. Biztos vagyok benne, hogy a Hivatal nagy gondossággal és 
szakértelemmel jár el. Abban sem kívánok nyilatkozni, hogy ha olyan jellegű probléma van, ami felveti 
annak a lehetőségét, hogy bizonyos beruházásoknál a szavatossági igény szóba jön, mint például, amit 
most hallottunk. („ott azért áll a víz, mert hibás teljesítés történt), akkor tisztelettel kérném a Hivatalt, 
hogy annak járjunk utána, ha arról van szó, hogy valami hiba történt a kivitelezésben, vagy azért mert a 
műszaki tartalom nem volt jó, vagy azért mert a kivitelezésben történt hiba, vagy közben változott a 
helyzet. Pénzügyi vonatkozásban azt gondolom, hogy sokunknak első költségvetése ez, amit 
elfogadunk. Nem gondolnám, hogy nagyon tartani kellene ettől az általános és a fejlesztési céltartalék 
felhasználásáról, mert arról nem szabad megfeledkezni, hogy Dunavarsány polgárai választottak egy 
Polgármestert, aki a Képviselő-testület túlnyomó részével egy színben indult. Innentől kezdve a 
felhatalmazottsága megvan a Polgármester asszonynak arra, hogy a jogszabályi kereteken belül 
megtegye azt, amit lehet. Viszont az információ kedvéért – mert szerintem többen vagyunk itt, akik 
számára sem a gyakorlat nem világos, sem pedig az, amit a jegyző úr mondott – kérném, hogy két 
mondatban fejtsük ki, hogy mik azok a garanciális szabályok, amiket mi esetleg nem értettünk meg 
ebből, amikre utalt jegyző úr, hogy ez mégsem úgy van, ahogy esetleg ezt el lehet képzelni. Például, 
hogy Polgármester asszony egy személyben jogosult 120 millió Ft felett rendelkezni. Ezt nonszensz, 
még kimondani is, és biztos vagyok benne, hogy ez nincs is így. Ha már felvetődött ez a kérdés, akkor 
szeretném megkapni erre a választ. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A revizor asszonytól szeretnék segítséget kérni ebben a kérdésben. Egy pár 
gondolatot kérlek, mondj el a céltartalék képzéséről és ennek a lényegéről. 
 
Batka Brigitta belső ellenőr: Az előző évekhez hasonlóan az államháztartási jogszabályok lehetőséget 
adnak arra, hogy a Polgármester asszony utólagosan tájékoztassa a Képviselő-testületet a rendkívüli 
esetekben felmerült döntési helyzetekről. Például amikor olyan helyzet van, hogy nem lehet előzetesen 
képviselő-testületi döntést csatolni egy adott intézkedéshez, amely pénzügyi módosítást igényel (amire 
nincs előirányzat) erre szólt az a felhatalmazás. 2010 óta dolgozom az Önkormányzatnak, egyetlen 
esetben sem történt meg úgy egy közbeszerzési kiírás vagy döntés, egy olyan kivitelezés, ami nem 
került volna előzetesen a Képviselő-testület által elfogadásra. Azt gondolom, hogy ez nem kockázat, 
mert ez a korábbi évek bevett gyakorlata, amit most is tartalmaz a költségvetési rendelet, és ez a 
rugalmas működésnek az egyik garanciája, mert hogy ha nagyon meg van kötve a keze a 
polgármesternek ebből a szempontból, akkor minden egyes olyan döntésnél, amihez egyébként az előző 
években nem került összehívásra a Képviselő-testület, akkor rendkívüli ülések lesznek nagyobb 
számban. Dunavarsány esetében kiváltképpen nem szükséges a tartalékképzésnél ezt a részt módosítani 
a költségvetési rendeletben, mert ez egy indokolt és egy jól bevált gyakorlat. Nem csak formálisan, 
hanem informálisan is értesülnek a képviselők arról, hogy mi történik akár a Hivatalt, akár az 
önkormányzatot érintő eseményekről. Ez az én személyes tapasztalatom, és azt gondolom, hogy ez 
indokolt és megfelelő szövegezése a költségvetésnek. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen a tájékoztatást. Az előző évekhez hasonlóan 
működik ez így, és soha nem volt ezzel probléma, a Képviselő-testület körében sem. Ha van 
lehetőségünk tartalékot képezni, és olyan kivételes helyzet állna elő, hogy ebből az összegből kell 
megfinanszíroznia a Képviselő-testületnek azt a kiadást, amire előirányzatot nem terveztünk be, ezt 
mindig látja a Képviselő-testület, mivel ezek az előirányzat módosítások bekerülnek a testületi ülésre. 
Még most is fog bekerülni a tavalyi évről előirányzat módosítás, amikor helyre rakosgatja a pénzügy a 
szükséges átcsoportosításokat, és így áll össze az előző éves zárása az Önkormányzatnak. Ez ad egy 
rugalmasságot, nem nekem, hanem a Képviselő-testületnek. Én semmilyen sok-sok millió Ft-ról nem 
fogok dönteni egymagam, és nem is fogom felvállalni, mert azért van mögöttem egy Képviselő-testület, 
hogy én őrájuk támaszkodhassak. 
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Magam sem javaslom, nem szabad, hogy ilyen esetekben önálló döntés 
szülessen, mert nagy a rizikófaktor. Ha beszakad valahol az általunk fenntartott úttest, azonnal 
intézkedni kell, nincs erre előirányzat, a tartalékból kell erre elvenni a pénzt, megcsináltatja a 
Polgármester szakemberekkel, és ezt követően beszámol a Képviselő-testületnek. 
 
Surányi Tibor képviselő: Megértettem a szóbeli választ, és szeretném, ha a szóbeli válasz szinkronba 
kerülne a leírt szöveggel. A cél úgy legyen megfogalmazva, ahogy itt elhangoztak. Összességében olyan 
tárgyra van ez kiterjesztve, amit túl lehet értelmezni, és ezt a túlértelmezést szeretném egyértelműsíteni.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Képviselő úr, mivel ezt a bizottsági üléseken kellett volna megtenni, most 
tisztelettel kérem, hogy egy szövegszerű módosítási javaslatot terjesszen elő. 
 
Surányi Tibor képviselő: Bizottsági ülésen nem volt rá alkalmam, mert nem került elénk ebben a 
formában ez az anyag. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Két lehetőség van: szövegszerű módosítást tesz a képviselő úr pontosan, 
amiről a testület szavaz, hogy elfogadja-e vagy sem, vagy pedig az előterjesztett rendelet tervezetről 
szavaznak. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Miben változtassunk? 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Annyit tennék ehhez hozzá, hogy azért itt meghallgattuk a gyakorlatot, 
hogy eddig hogy működött – ezzel kapcsolatban nekem vannak fenntartásaim – de ez esetben azt 
gondolnám, hogy Polgármester asszonynak, itt a jegyzőkönyvbe, a Képviselő-testület előtt és a 
nyilvánosság előtt tett nyilatkozata, nekem személy szerint elegendő garancia arra, hogy ne kelljen 
jogilag ebben a kérdésben nekünk állást foglalni. Gyakorlatilag, ha nem vennénk észre, a hét minden 
napján ezt a várost Polgármester asszony vezeti, a dunavarsányi választók felhatalmazásából, az ő 
akaratukból a Képviselő-testület bizalmát élvezve. Azok után, hogy Polgármester asszony itt elmondta, 
hogy nem kíván ezzel a jogával élni, eltekintve olyan vis maior esetektől, amelyek tökéletesen 
indokolttá teszik azt, hogy ez megjelenjen. Én maximum, amit elfogadhatónak találok – amellett, hogy 
ezt a tervezetet most elfogadjuk –, hogy a jövőben esetleg ezt lehet összegszerűen limitálni, bár annak 
sem látom az indokoltságát, mert itt nem jogi kérdések vannak, itt bizalmi kérdések vannak. A 
Polgármester asszonynak nem csak jogi felelőssége, hanem politikai felelőssége van és emberi 
felelőssége is van. Ha ehhez most hozzányúlnánk, az a Képviselő-testület részéről nagy mértékű 
bizalmatlanságnak lenne a deklarációja, nem hiszem, hogy erre bármi okunk lenne. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen a képviselő úr szavait, de attól függetlenül 
én meghagyom a demokrácia jogát. Feltenném szavazásra, hogy ki az, aki változtatni szeretne ennek a 
rendeletnek a szövegén, a feltett módosító javaslat alapján.  
 
Surányi Tibor képviselő: Nem kívánok a szövegen változtatni. Ha most kell megfogalmaznom, akkor 
most nem szeretném megfogalmazni. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Mivel visszavonták a módosító javaslatot, az eredeti szövegezéssel lehet 
feltenni a rendelet tervezetet szavazásra, ha nincs több észrevétel. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ismertetem a határozati javaslatot. 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) 
bekezdése szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyeletei után, az 
adósságszolgálatból eredő fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható összegét az 
alábbiak szerint állapítja meg. 

-2015. év   0 e Ft 
-2016. év   0 e Ft 
-2017. év  0 e Ft 
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b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, 
építményadó, idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak szerint 
állapítja meg: 
 -2015. év   1.114.600 e Ft 
 -2016. év   1.500.000 e Ft 
 -2017. év   1.600.000 e Ft 
Kérem, aki ezzel egyetért, szavazzon. 

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

14/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) 
bekezdése szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyeletei után, az 
adósságszolgálatból eredő fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható 
összegét az alábbiak szerint állapítja meg. 

-2015. év  0 e Ft 
-2016. év  0 e Ft 
-2017. év  0 e Ft 

b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, 
építményadó, idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak 
szerint állapítja meg: 
 -2015. év  1.114.600 e Ft 
 -2016. év  1.500.000 e Ft 
 -2017. év  1.600.000 e Ft 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Van még egy módosítás a rendeletben, mely elhangzott a 
Pénzügyi Bizottsági ülésen, mely szerint 94 és fél főben hagyja jóvá a Képviselő-testület a Közös 
Önkormányzati Hivatal létszámát. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A rendelettel kapcsolatban van-e bárkinek további kérdése? 
/Nem hangzik el több hozzászólás/ Aki egyetért Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi 
költségvetési rendeletének megalkotásával a rendelettervezet és az ismertetett módosítások szerint, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotja: 
 
az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 5/2015. (II. 25.) önkormányzati rendeletét. 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

2.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány város Önkormányzata és a helyi nemzetiségi 
önkormányzatok között létrejött hatályos megállapodások kerülnek beemelésre a Szervezeti és 
Működési Szabályzatba, ezzel a módosítással változik ez a rendelet. Aki egyetért a rendelet 
módosításával, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotja: 
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a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 9/2014. (X. 21.) rendelet módosításáról szóló 2/2015. 
(II. 11.) önkormányzati rendeletét. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tájékoztatás jelleggel elmondom, hogy a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
a múlt héten tartott ülésén feloszlatta önmagát. Ez azt jelenti, hogy a közeljövőben időközi választásra 
kerül majd sor Dunavarsányban. 
 
3.) Javaslat a Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 
2015. évi illetménykiegészítéséről szóló 11/ 2014. (XII. 10.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Pénzügyi Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslata volt, hogy 
emeljük meg ezt az illetménykiegészítést. Ez a rendeletmódosítás arról szól, hogy a felsőfokú iskolai 
végzettségű köztisztviselők és a középiskolai végzettségű köztisztviselők illetménykiegészítését 10-10 
%-kal megemelné a Képviselő-testület ennek a rendeletnek az elfogadásával. A felsőfokú 
végzettségűeknek lenne 30 %, a középfokú végzettségűeknek pedig 20 %. 
Aki egyetért a rendelet módosításával, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotja: 
 
a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. évi 
illetménykiegészítéséről szóló 11/2014. (XII. 10.) rendelet módosításáról szóló 3/2015. (II. 11.) 
önkormányzati rendeletét. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
4.) Javaslat a civil szervezeteket pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet megalkotására és 
a 2015. évi civil és sport pályázatok kiírására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Minden évben kiírjuk a civil szervezeteknek a pályázatát, 
melyet a Humánpolitikai Bizottság elbírál, és a rendelkezésre álló keret függvényében a beadott 
pályázatok tartalma alapján, minden civil szervezetnek megszavaz egy összeget. Volt egy felvetés, hogy 
ebben az évben ne minden civil szervezetet pályáztassunk ebben a támogatási rendszerben, hanem 
hozzunk létre egy sport alapot, ami csak és kizárólag a sporttal, versenysporttal foglalkozó civil 
szervezeteket tömöríti egybe. Ennek rendeleti formában meg van határozva a módja és lehetősége. Az 
összegét is meghatározta minden bizottság. A civil szervezetek támogatását 8 millió Ft-ban, a 
sporttámogatást 2 millió Ft-ban határozták meg. Összességében a különböző alapítványok, sport és civil 
szervezetek támogatására 20 millió Ft-os keret van beállítva a költségvetésben. Ha azt látom, hogy ezek 
a sportegyesületek olyan kimagaslóan nagy eredményeket produkálnak, és ehhez már csak a Képviselő-
testület döntése szükséges, hogy esetlegesen a későbbiek folyamán valami célzott támogatásra kerülhet 
sor, én ennek nem látom akadályát. A két pályázat között átjárás nem lehetséges. Kérdezem a 
Humánpolitikai Bizottságot, hogy milyen döntésre jutott ezzel kapcsolatosan. 
 
Kun László Károly képviselő: A Humánpolitikai Bizottság tárgyalta a pályázat kiírását. Értékelem, 
hogy a kérés meghallgattatásra került, illetve hogy Dunavarsányban van lehetőségünk támogatni a helyi 
civil és sport szervezeteket. Hosszas és részletes tárgyalás után elfogadásra javasolja a Humánpolitikai 
Bizottság a Képviselő-testület számára. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: A Pénzügyi Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta ezt a napirendi pontot. 
Részemről nincs kérdés és elfogadásra javaslom a Képviselő-testület felé. 
 
Surányi Tibor képviselő: Látom, hogy az elszámolási határidő megváltozott az előző évekhez képest, 
most 2016. január 15-e a határidő. Mi indokolta ennek a dátumnak a módosítását? 
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Mivel nagyon sok az anyag, amit át kell néznie a 
Humánpolitikai Bizottságnak, ezért raktuk előbbre ezt az időpontot. A civil szervezetek el tudnak 
számolni január 15-ig, eddig sem volt eddig probléma. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Egy kérdésem lenne, és egy dolgot szeretnék pontosítani. Ha jól 
emlékszem, akkor a bizottsági ülésen vagy az előzetes egyeztetéseken az hangzott el, hogy ez a keret 
kiosztásra kerülne a pályázók között, nem lehet benne tartalékot képezni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen, így egyeztünk meg, hogy ez az összeg kiosztásra kerülne, 
nem képződne tartalék. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Benyújtják a civil szervezetek a civilalapra, a sportegyesületek a 
sportalapra a pályázatukat, és a pályázatoknak megfelelően kiosztásra kerülnek ezek az összegek. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: A keretjelleget az egész évre vonatkozóan nézzük, ne csak erre a 
pályázatra. Volt egy olyan felvetés, hogy tekintsük ezt úgy, hogy ez egy kiinduló pont, és ha még 
bejönne további esetleges szükségletek vagy igények … 
 
Herczeg Mariann képviselő: Most nem erre gondolok. Általában több igény szokott beérkezni a civil 
alapra és az elmúlt évek tapasztalata is igazolja, hogy a bizottság akkor próbálja meg a beadott 
programoknak és a működési költségeknek megfelelő összegeket úgy szétosztani, hogy mindenki jó 
érzéssel kapja meg ezt a támogatást. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Matematikailag meg jogilag szerintem ezt nem biztos, hogy lehetne 
szabályozni, tekintettel arra, hogy ha van egy maximum 800 ezer Ft-os összeg és tegyük fel, hogy 
három civil szervezet nyújt be pályázatot, akkor értelemszerűen, ha 800 Ft-os a keret, akkor nem lehet 8 
millió Ft-ot kiosztani. De ha van lehetőség, akkor arra kell törekedni, hogy ez a 8 millió Ft kiosztásra 
kerüljön. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A bizottság minden esetben mérlegeli, hogy milyen jellegű 
tevékenységet folytat a szervezet, hány rendezvényt kíván megtartani, amelyek a város különféle 
eseményeit gazdagítják. Azért mindig van különbség a civil szervezetek között, mivel nem feltétlen 
egyforma tevékenységet végeznek, nem akkora a szervezet létszáma és csak kevesebb programot 
terveznek be. Nagyobb összeget soha nem szavaz meg a bizottság, mint amekkora összegre beadja a 
pályázatát a szervezet. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Mikor kaphatnak a szervezetek kiutalást?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A támogatási összegek átutalására 2015. május 31. napjáig 
kerülne sor. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Még egy kérdésem lenne. Problémát okozott az elmúlt években is, hogy 
a Dunavarsányi honlapon ez a pályázati űrlap nem ugyanabban a formátumban jelent meg. Szeretném 
erre felhívni a figyelmet, hogy ezen változtassunk, hogy ne legyen probléma ennek az űrlapnak a 
kinyomtatása. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. További kérdés, hozzászólás van-e ezzel 
kapcsolatosan? Aki egyetért a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló rendeletének 
megalkotásával a csatolt mellékletekkel, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotja: 
 
a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló 4/2015. (II. 11.) önkormányzati rendeletét. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A rendelethez két határozati javaslat is tartozik, amivel kiírjuk 
ezeket a pályázatokat. Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 
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a) a 2015. évre kiírja „civil pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, a bizottságok által elfogadott módosításokkal az 
"egyesületek, sportegyesületek és alapítványok" támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 
Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

15/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2015. évre kiírja „civil pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, a bizottságok 
által elfogadott módosításokkal az "egyesületek, sportegyesületek és alapítványok" 
támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2015. évre kiírja „sport pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 3. számú 
melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, a bizottságok által elfogadott módosításokkal az 
"országos sportági szakszövetség tagjaként a sportág versenyrendszerében résztvevő sportszervezetek" 
támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 
Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

16/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2015. évre kiírja „sport pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, a bizottságok 
által elfogadott módosításokkal az "országos sportági szakszövetség tagjaként a sportág 
versenyrendszerében résztvevő sportszervezetek" támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
5.) Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál a költségvetési intézményeinél 
2014. évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés elfogadására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Van-e valakinek kérdése, hozzászólása, felvetése ezzel 
kapcsolatban? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Szeretném, megköszöni dr. Batka Brigitta belső ellenőr asszony munkáját. 
Köszönjük, hogy segíti, mind az Önkormányzat, mind a Hivatal törvényes és gazdaságilag 
megalapozott működését. 
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm jegyző úr szavait, ugyanezt én is el szerettem volna 
mondani, csatlakozom az előttem szólóhoz. Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás ismertetem a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi 
Közös Önkormányzati Hivatalnál és költségvetési intézményeinél 2014. évben elvégzett ellenőrzések 
tapasztalatairól szóló – jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – éves 
ellenőrzési jelentést elfogadja. 
Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

17/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi Közös 
Önkormányzati Hivatalnál és költségvetési intézményeinél 2014. évben elvégzett 
ellenőrzések tapasztalatairól szóló – jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
melléklete szerinti – éves ellenőrzési jelentést elfogadja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
6.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2013/2014-es nevelési 
évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Részletes, mindenre kiterjedő szakmai beszámolót kaptunk az 
óvoda vezetőjétől, aki ma nem tud részt venni az ülésünkön. A bizottságok tárgyalták ezt a napirendi 
pontot. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Voltak kérdések, felvetések, de írásban megkaptuk a tájékoztatást az óvoda 
vezetőjétől.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? 
 
Száger Gyula képviselő: A nagyvarsányi óvodának régen volt egy tornaterme, mely helyhiány miatt el 
lett foglalva. Kérdésem, hogy mikor lehetne úja tornateremként használni azt a helységet? 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha tartósan kevesebb gyermek lenne. Kisvarsányban is meg 
kellett szüntetni a tornaszobát a létszámnövekedés miatt. 
 
Surányi Tibor képviselő: Szerintem, ahogy fejlesztjük a települést, a lakosok száma is növekedni fog, 
ezáltal a gyermekek létszáma is emelkedni fog. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, ismertetem a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2013/2014-es nevelési évre vonatkozó – jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

18/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2013/2014-es nevelési évre vonatkozó – jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját 
elfogadja 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
7.) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 
meghatározására. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Két határozati javaslatról fogunk szavazni, a beiratkozás 
időszakáról és az óvoda heti és éves nyitvatartási rendjéről. A nyitva tartási idő mindig úgy van 
összeállítva mindkét településrészen, hogy azok a szülők, akik nem tudják megoldani gyermekük 
felügyeletét, legyen olyan óvoda, ahová el tudják vinni a gyerekeket. Idéntől már kötelező a 3. évét 
betöltő kisgyermeket felvenni az óvodákba. A beiratkozás 2015. május 4-8. között lesz. Amennyiben 
nincs kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban, ismertetem határozati javaslatokat. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a 2015. december 31-éig 
3. életévüket betöltő gyermekek óvodába történő felvételének időszakaként a 2015. május 4-8. 
közötti napokat határozza meg. 
b) felkéri a Jegyzőt az óvodába történő beiratkozásról szóló – a nevelési-oktatási (VIII. 31.) 
EMMI rendelet 20. §-ában foglaltak szerinti - közlemény közzétételére az önkormányzat, illetve 
az óvoda honlapján, valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 2015. április 4-ig. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

19/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a 2015. december 
31-éig 3. életévüket betöltő gyermekek óvodába történő felvételének időszakaként a 
2015. május 4-8. közötti napokat határozza meg. 
b) felkéri a Jegyzőt az óvodába történő beiratkozásról szóló – a nevelési-oktatási (VIII. 
31.) EMMI rendelet 20. §-ában foglaltak szerinti - közlemény közzétételére az 
önkormányzat, illetve az óvoda honlapján, valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 
2015. április 4-ig 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a heti nyitva tartási időt a 
2015/2016-os nevelési évben hétfőtől péntekig 6.30 – 17.30-ig 
b) az éves nyitva tartási időt 2015. szeptember 1. – 2016. augusztus 31-ig határozza meg, oly 
módon, hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda valamely épülete a 
nyári időszakban is nyitva tart. 
c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2015. február 15-ig az óvoda nyári nyitva tartásáról szóló – 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – közleményben tájékoztassa 
a szülőket. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

20/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a heti nyitva tartási 
időt a 2015/2016-os nevelési évben hétfőtől péntekig 6.30 – 17.30-ig 
b) az éves nyitva tartási időt 2015. szeptember 1. – 2016. augusztus 31-ig határozza 
meg, oly módon, hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda 
valamely épülete a nyári időszakban is nyitva tart. 
c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2015. február 15-ig az óvoda nyári nyitva tartásáról 
szóló – jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – 
közleményben tájékoztassa a szülőket. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
8.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Intézményvezető asszony a szakmai beszámolót elkészítette, 
tárgyalták a bizottságok, és elfogadásra javasolták a Képviselő-testület felé. Van-e valakinek kérdése 
ezzel kapcsolatban? /Nem hangzik el kérdés/ Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár 2014. évre vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

21/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évre vonatkozó szakmai 
beszámolóját elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
9.) Javaslat a Művelődési Oktatási és Sport Alapítvány 2014. évben végzett tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szintén minden évben elfogadjuk ennek az alapítványnak a 
beszámolóját. Úgy gondoljuk, hogy ennek az alapítványnak a jövőben létjogosultsága lesz. Pénzügyi, 
Jogi és Ügyrendi Bizottsági ülésen felvetődtek kérdések, ezennel át is adnám a szót az elnök úrnak. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Alapvetően abban volt konszenzus, hogy ennek az alapítványnak a 
működtetéséről gondoskodni kell, mivel ez a Dunavarsányi Önkormányzat alapítványa. Ezért fontos, 
hogy a kommunikáció a városvezetés és a kuratórium között még inkább hangsúlyt kapjon, és találjuk 
meg a közös nevezőt arra vonatkozóan, hogy mi az, amit szeretnénk ettől az alapítványtól. A 
feladatokkal kapcsolatban, a megbeszélést követően, amikor körvonalazódik, hogy mi lesz a sorsa 
ennek az alapítványnak a jövőben, akkor ezt hozzuk napirendre. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A polgári jog szabályai szerint, egy alapítvány kuratóriumában az alapító 
döntési befolyással nem rendelkezhet. Az alapító a kuratórium elnökét és tagjait választja meg, illetőleg 
ha úgy ítéli meg, hogy az alapítvány nem megfelelően végzi el munkáját, akkor ezeket a tagokat 
visszahívja, és új tagokat választ a helyükre. Tisztelettel tájékoztatom önöket, hogy az alapító okirat 
szerint a pályázat kiírásának időpontjában hatályos, illetőleg a jelenleg is hatályos alapító okirat szerint 
három nagy célcsoport van az alapítvány céljai között. Dunavarsány Művelődési Oktatási és Sport 
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céljainak támogatása, Pályázati rendszer útján tehetséges tanulók ösztöndíjas támogatása, Kulturális és 
sportprogramok támogatása. A kuratóriumnak döntési kompetenciája van abban, hogy a beérkezett 
adományok esetében a tehetséges tanulók esetében kiír egy pályázatot és arra ad támogatásokat. Azt is 
megteheti döntésének megfelelően, hogy jogi személyiséggel rendelkező szervezetek részére kiírjon 
pályázatot, ha ezek a szervezetek olyan tevékenységgel foglalkoznak, amelyek az alapítvány céljaiban 
benne foglaltatnak. A támogatási szerződéssel kapcsolatban: mi, mint az alapítvány alapítói az idei 
költségvetésünkben is egy célhoz kötött támogatást adunk át, illetve fogad el a testület és ad át az 
alapítvány részére. Ez a támogatási szerződés célhoz kötött. Az alapítvány beszámolója egyrészt az 
alapítvány tevékenységének a bemutatására irányul, másrészt pedig a támogatási szerződésben foglalt 
300 ezer Ft felhasználásáról kell, hogy nekünk elszámolást és áttekintést adjon. Azt kellene bemutatnia 
a kuratóriumnak, hogy ezeknek a támogatott szervezeteknek mi a tevékenységük, ami alapján az 
alapítvány a támogatást nyújtotta részükre. Úgy gondolom, hogy az elmondottak figyelembevételével 
szerintem elfogadható az alapítvány elszámolása, illetve beszámolója a Képviselő-testület által. Ahogy 
az elnök úr is mondta, mindenképpen le kell ülni a kuratórium elnökével és meg kell beszélni, hogy az 
általunk átadott összeg, amit minden évben megkap az alapítvány, mire kerüljön felhasználásra. 
Tisztelettel javaslom a beszámoló elfogadását. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Ismét egy skizofrén helyzetben van az Önkormányzat, egyrészt alapító, 
másrészt támogató. Két teljesen független jogviszony. Jegyző urat kérdezném, hogy jól értelmezem-e: 
gyakorlatilag mi, mint alapító kérjük a kuratórium beszámolóját? Ez nem a támogatási szerződés 
elszámolása? Arról beszélünk, hogy ez az alapítvány, mit csinál. Megkérdezi az alapító (szerintem), 
hogy mit csinált az alapítvány. Itt lefektetésre került, hogy az alapítvány mit csinált azzal a 300 ezer Ft-
tal. De ez a beszámoló az egész alapítványnak a működésére vonatkozik. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Igen, erre utaltam, hogy ez kettős dolog. Ez a beszámoló tartalmazza ennek a 
támogatási összegnek a felhasználását. Jól látja az elnök úr, ez beszámoló elsődlegesen, de mivel utal a 
támogatásra, ez a kettő így együtt van. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: De akkor arról is beszámolt volna, hogy például nyert a pályázaton 400 
ezer Ft-ot, és erre költötte. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Akkor egy pontosítást tennék. Támogatói szerepében az Önkormányzat azt 
tudja megtenni, hogy amikor a támogatásról dönt és a támogatási szerződést megköti, abban pontosan 
definiáljuk az alapítványi célrendszeren belül, hogy szeretnénk, ha ezt a pénzt az alapítvány kizárólag a 
pályázati tehetséges tanulók ösztöndíjaira fordítsa. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Akkor nem alapítók vagyunk, hanem támogatók? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Támogatók vagyunk, és ennek a felhasználásáról kell, hogy az alapítvány 
beszámoljon. Ezzel tökéletesen egyetértek elnök úr. 
 
Dr. Csobolyó Eszter képviselő: Alapítványunkat 1991-ben jegyezte be a Bíróság. Alapítványunk közel 
25 éve rendületlenül működik. Teljesen igaza volt az elnök úrnak abban, hogy gyér abban a 
beszámolónk, hogy a tevékenységünk annyiból állt, hogy az Önkormányzattól kapott támogatást tudtuk 
felhasználni, viszont a támogatást és a bizalmat megköszönve azon vagyunk, hogy az alapítvány 
tevékenységét kibővítsük és az Alapítvány tényleg visszanyerve legalább azt a fényét, ami annak idején 
volt. Köszönöm jegyző úr lényegre törő összegzését. Ez a beszámoló, ami itt látható, az elszámolást 
pedig ugyanazon a formanyomtatványon megtettük, melyen tételesen kimutattuk, hogy milyen 
költségekre, milyen összegben, hova fordítottuk és ehhez csatoltuk a készpénz átutalási számlákat, 
banki kimutatásokat. Hogy mi alapján került ez az összeg az önkormányzati támogatás felhasználásra? 
A 2014. évben a városi újság 3. számába kerültek a felhívások megjelenítésre, amiben az első 
világháborúban a holokauszttal kapcsolatos felhívásaink, az irodalmi munkák megjelentek és ezzel egy 
időben az a felhívás is, hogy a helyi civil szervezeteket, intézményeket támogatni szeretnénk 
meghatározott összeggel. Tehát a lehetőség adott volt minden civil szervezet, minden intézmény 
számára, és ebben volt az a felhívás is, amiben köszönetet mondtunk az elmúlt év 1 %-os juttatásáért, és 
kértük a település lakosságát, ha támogatásra méltónak ítélik meg az alapítványt, akkor hozzánk 
juttassák el az 1 százalékukat. 
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Mekler Andrea képviselő: Humánpolitikai Bizottsági ülésen elég sok kérdés elhangzott, én nem 
jegyzeteltem le a kérdéseket, mert azt kaptuk válaszként, hogy írásban kapunk erre választ. Nem tudom, 
melyek voltak ezek a kérdések, de nem kaptuk meg írásban ezekre a választ. 
 
Dr. Csobolyó Eszter képviselő: A Pénzügyi Bizottsági ülésen kapott kérdésekre válaszoltam. Írásos 
megkeresés hozzám nem érkezett. 
 
dr. Kiss István szervezési és önkormányzati osztályvezető: A Humánpolitikai Bizottsági ülésen 
jeleztem, hogy a Pénzügyi Bizottság tagja az elnök asszony, a Pénzügyi Bizottsági ülésen fog 
beszámolni, illetve válaszolni a felmerült kérdésekre, és azt a testületi ülésen is megteszi. 
 
Dr. Csobolyó Eszter képviselő: Egy kérdésre pontosan emlékszem, hogy 30 ezer Ft-os támogatásban 
részesültek szervezetek, és ez a 30 ezer Ft-os összeg hogyan jött ki? Ezek a civil szervezetek fejenként, 
tehát szervezetenként kaptak 30 ezer Ft-os támogatást a benyújtott pályázat alapján, amihez elszámolást 
csatoltak, és én azt mellékeltem a saját beszámolónkhoz. Egy jó hírt szeretnék megosztani, mely még 
folyamatban volt a beszámoló idején. A bíróság által bejegyzésre került, hogy az alapítványunk 
továbbra is közhasznú jogállású maradt. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretném megkérni az elnök asszonyt, hogy a következő 
újságokban is jelentesse meg az 1 %-os felhívást. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Én voltam az, aki sérelmezte az alapítványnak egy-két dolgát ebben a 
beszámolóban. Amivel nem értett egyet a bizottság, hogy amikor kérte az előző testület az alapítvány 
működését, ez nem valósult meg az alapítvány részéről. Szeretném, ha a továbbiakban erre a fajta 
támogatásra is lehetőség lenne, illetve jó lenne, ha az alapítvány egyedi kérelmeket is figyelembe tudna 
venni, mint például a polgármester asszony által is említett dunavarsányi fiú, aki egy jojó 
világversenyre szeretne kijutni. A másik dolog: kétféle pályázatot hirdetett meg az alapítvány, és nem 
érkezett rá egyetlen egy pályamű sem. Ezen kívül, amit sérelmeztem, hogy az alapítvány által 
támogatott szervezeteknek a jó része a civilalapból támogatást kapott. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nincsen köze hozzá. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Én ezt értettem. Én ezt személyes véleményként mondtam. Az alapítvány 
elnöke elmondta, hogy kiegészítették a tevékenységi körüket, illetve tárgyi eszköz vásárlása történt 
ebből a pénzből. Milyen pályázat volt, amire a civil szervezetek pályáztak? 
 
Dr. Csobolyó Eszter képviselő: A képviselő asszonynak lefénymásoltam a Dunavarsányi Naplóban 
megjelent felhívást a pályázatról. Ez minden civil szervezetnek, intézménynek nyitott volt, a lehetősége 
meg volt, akár arra is, hogy ha ő úgy ítélte meg, hogy van olyan gyermek vagy tanuló, aki nem tudja a 
tagdíját befizetni, de ő szeretné ezzel támogatni, akkor az alapítványunk boldogan támogatta volna, de 
ilyen pályázat vagy kérés nem érkezett felénk. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Akkor félreértés volt, mert hozzám olyan visszajelzés érkezett a szülők 
részéről, hogy megkeresték az alapítványt és ott közölték velük, hogy rajzpályázat íródott ki és erre már 
nincs lehetőség. Akkor elnézést kérek. 
 
Dr. Csobolyó Eszter képviselő: Hozzánk semmilyen megkeresés nem érkezett, ezért kérem városunk 
vezetését és a lakosságát, hogy legyenek szívesek hozzánk továbbítani ezeket a kéréseket, hisz én 
vagyok az alapítvány kuratóriumának elnöke, én vagyok az, aki jogosult ilyen ügyekben tájékoztatást 
adni, pont ezért, hogy ne legyen félreértés a későbbiekben. Ha ilyen talentumok vannak a 
településünkön, mint a jojós kisfiú, boldogan fogjuk támogatni. Én is azon az állásponton vagyok, hogy 
a civil szervezeteknek is arra kell törekedniük, hogy fent tudják magukat tartani és ne csak főleg 
önkormányzati támogatásokból éljenek, mi is ezen dolgozunk. 
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nagyon fontos, hogy az igényeket ne az Önkormányzathoz adják be, hanem 
közvetlenül az alapítványhoz. Hangsúlyozom azt a kitételt, hogy az alapító még a támogatási 
szerződésen keresztül sem gyakorolhat semmilyen ráhatást a független kuratórium működésére. 
 
Dr. Bóna Balázs képviselő: Két dolgot tartok én megfontolandónak. A tekintetben, hogy mit csináljon 
az alapítvány és azt, hogy kiket támogasson, mennyivel, azt mindenféleképpen a támogatási szerződés 
megkötésekor és a támogatási szerződés keretén belül kell rendezni, nem pedig egy alapszabály 
módosításban. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban, 
ismertetem határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Művelődési, Oktatási és Sport alapítvány 2014. évben végzett tevékenységére vonatkozó – jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

22/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési, Oktatási és 
Sport alapítvány 2014. évben végzett tevékenységére vonatkozó – jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
10.) Javaslat gyermekorvosi körzet ellátásának rendezésére. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester tájékoztatja a testületet az előzményekről. Váczi doktor megromlott 
egészségügyi állapota miatt közös megegyezéssel megszüntetésre került a II. számú gyermekorvosi 
körzet ellátására vonatkozó megbízási szerződés. Két doktornő vállalta a praxishelyettesítést a hat 
hónapos időszakra. Váczi doktor halála miatt az örökösöknek egy év áll rendelkezésükre, hogy a praxist 
elidegenítsék, ezáltal tovább tart a helyettesítési időszak. A család felajánlotta Váczi doktor úr eszközeit 
a család felajánlotta megvételre, továbbá az Önkormányzat költségvetésében elkülönítésre került egy 
bizonyos összeget a minimumeszközök és a berendezések megvételére. Az asszisztens havi 40 órában, 
bruttó 80.000 Ft díjazással látná el feladatát. 
 
Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: A doktornő szerepvállalása a jelen helyettesítés esetén nagyon 
nagy kincs számunkra, meg kell, hogy becsüljük és bízunk benne, hogy még hosszútávon számíthatunk 
az ő szolgálataira. 
 
Herczeg Mariann képviselő: A doktornő változatlanul csak a délelőtti, illetve a dél körüli órákban 
tudja ellátni a betegeket? Nem volt ebből gond? A doktornő nem tud egy napot sem vállalni, hogy 
délután rendeljen? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Panasz nem érkezett hozzánk, ellenben amit már jeleztem, tartós 
helyettesítésről beszélünk. Ez azt jelenti, hogy a doktornőnek Dunaharasztiban egy területi ellátási 
kötelezettség ellátására van szerződése az Önkormányzattal és abban pontosan meg van határozva, hogy 
hány órában kell rendelnie. Nekünk alkalmazkodnunk kell a doktornőnek az alappraxisában lévő 
rendelési idejéhez. Még egy nagyon fontos információ, hogy amióta a helyettesítik Váczi doktor 
praxisát, nem csökkent a betegek létszáma. Meg vannak a szülők elégedve a helyettesítő doktornők 
munkájával. Ez egy nagyon fontos visszacsatolás számunkra. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban, 
ismertetem határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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a) a saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét 
képező Megállapodást, amely a B+R Medical Hungary Kft-vel kerül megkötésre a II. számú házi 
gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítésére vonatkozóan. 
b) felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 2015. április 1-jétől 2016. január 31-éig terjedő időtartamra 
megbízási szerződést írjon alá a helyettesítő egészségügyi szolgáltató munkáját segítő szakszemélyzet 
(asszisztens) foglalkoztatására havi 40 órában, bruttó 80.000 Ft díjazással. 
c) a II. számú házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítéséhez szükséges 
költségvetési fedezetet a 2015. évi költségvetés tartalék előirányzata terhére biztosítja. 
d) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére és okiratok 
aláírására. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

23/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. 
számú mellékletét képező Megállapodást, amely a B+R Medical Hungary Kft-vel kerül 
megkötésre a II. számú házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítésére 
vonatkozóan. 
b) felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 2015. április 1-jétől 2016. január 31-éig 
terjedő időtartamra megbízási szerződést írjon alá a helyettesítő egészségügyi szolgáltató 
munkáját segítő szakszemélyzet (asszisztens) foglalkoztatására havi 40 órában, bruttó 
80.000 Ft díjazással. 
c) a II. számú házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítéséhez 
szükséges költségvetési fedezetet a 2015. évi költségvetés tartalék előirányzata terhére 
biztosítja. 
d) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére és 
okiratok aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
11.) Javaslat háziorvosi körzet ellátásának rendezésére 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester röviden tájékoztatja a testületet arról, hogy Schäffer doktor 2014. 
november 1-jei hatállyal a háziorvosi praxisjogát el kívánta idegeníteni. A Képviselő-testület elfogadta 
a megbízási szerződés közös megegyezéssel megszüntetését, azonban a két háziorvos között nem jött 
létre a praxisjog elidegenítésére vonatkozó megállapodás. Későbbiekben Schäffer doktor tájékoztatta a 
Képviselő-testületet, hogy nem kíván foglalkozni tovább a praxisjog eladásával és ismét javasolta, hogy 
közös megegyezéssel kerüljön megszüntetésre az Önkormányzatunkkal kötött területi ellátási szerződés. 
Mivel Schäffer doktor lemondott praxisjogáról, ezért 2015. április 1-jétől betöltetlen marad a 
háziorvosi körzet. Az önkormányzatnak kell gondoskodnia a tartós helyettesítésről, ezért tárgyalásokat 
kezdeményezett a CO-MEDI-CATUS Kft-vel, és hathónapos határozott időtartamra kötne vele 
szerződést. 
 
Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Polgármester asszony szavait összefoglalva a helyettesítést én 
két részletre bontanám. Schäffer doktor úr két héttel ezelőtt jelentette be, hogy e hét hétfőjétől már nem 
kíván háziorvosi tevékenységet végezni, viszont az Egészségbiztosítási Pénztárral megkötendő 
finanszírozási szerződést április 1-jével tudja megkötni az Önkormányzat. Február 14-től március 31-ig 
Schäffer doktor úr a háziorvosi praxisnak a működtetője, és ő továbbra is a praxisjog tulajdonosa. Ezen 
rövid időre én a Schäffer doktorúrral egy helyettesítési szerződést kötöttem, mely értelmében Schäffer 
doktor úr, mint praxisüzemeltető megbízott engem személyes közreműködőként, hogy az ő háziorvosi 
praxisát helyettesítsem. 2015. április 1-jétől az Önkormányzat, mint a feladatot kötelezően ellátó 
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intézmény megköti a szerződést az Egészségbiztosítási Pénztárral, illetve az előterjesztésben foglalt 
szerződés értelmében a helyettesítési feladatok ellátásával megbízza a CO-MEDI-CATUS Kft-t. 
Kiemelném azonban, hogy a szerződő fél az Önkormányzattal én leszek, de ezen helyettesítést Kun 
doktor úrral is egyeztetve ketten fogjuk ellátni, Kun doktor úr ugyanúgy szerepet fog vállalni a 
helyettesítésben. Nagyon fontos kiemelni, hogy 2015. április 1-jétől fél évig még Schäffer doktor úr a 
praxisjognak, mint vagyonértékű jognak a tulajdonosa és fél éve van arra, hogy ezt a praxisjogot 
elidegenítse. Amennyiben a doktor úr ezt a praxisjogot ezen időintervallumon belül elidegeníti, és az 
Önkormányzat a praxisjogot megvevő orvossal feladat-ellátási szerződést köt, akkor az új kolléga el 
tudja kezdeni a működését az új praxisban. Amennyiben ezen félév alatt a praxisjog elidegenítésére 
nem kerül sor, a praxis az úgynevezett tartósan betöltetlen háziorvosi praxisnak a kategóriájába kerül. 
Ez a jogszabály által egy külön említett fogalom, melynek keretében lehetősége nyílik az 
Önkormányzatnak az Országos Alapellátási Intézettel szerződést kötni. Az Országos Alapellátási 
Intézet, mint erre jogosult szerv, egy tartósan helyettesítő háziorvost tud kiközvetíteni a praxisba. A 
feladatellátás biztonsága érdekében ez egy nagyon fontos lépés lenne, hiszen a doktor úr praxisának a 
finanszírozási mutatói jelenleg olyan alacsonyak, hogy az egy biztonságos működést az Országos 
Alapellátási Intézet segítsége nélkül nem tenne lehetővé. Köszönöm szépen, ennyit szerettem volna 
elmondani. 
 
Surányi Tibor képviselő: Mikor indokolt, milyen időpontban a Schäffer doktor úrnál lévő betegek 
átjelentkezése a másik orvoshoz? 
 
Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Nem kell átjelentkezni, amennyiben még is szeretne valaki, 
erre van egy nyomtatványunk, amelyet a kikérő orvos tölt ki. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Fontos lenne megtartani ennek a praxisnak a betegszámát és erre garancia az, 
hogy tényleg szakképzett helyettesítők látják el a feladatot. Ezt a praxist, beteglétszámát tekintve fel 
kell fejleszteni. Nagy esély van rá, hogy az Országos Alapellátási Intézeten keresztül olyan szakképzett 
szakember kerül ide, aki tud velünk területi ellátási kötelezettségre szerződést kötni. 
 
Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: A tisztánlátás végett elmondanám, hogy az Országos 
Alapellátási Intézet, mint szerv miért ilyen fontos ebben az egészben. Doktor úr elidegeníti a 
praxisjogát, az új kolléga direktben köt finanszírozási szerződést az Egészségbiztosítási Pénztárral. 
Onnantól kezdve a praxis működtetésével kapcsolatos összes költség őt terheli. Ez jelenleg abszolút 
nem rentábilis dolog, sőt ebből a praxisfinanszírozásból nem lehet veszteség nélkül üzemeltetni ezt a 
praxist. Az Országos Alapellátási Intézet, mint tartósan betöltetlen körzeteknek a mecénása, 
finanszírozási szerződést köt az OEP-el, de ő egy átlagfinanszírozást kap, méghozzá az 
átlagfinanszírozásnak a 140 %-át. A Magyarországon működő háziorvosi praxisok 
átlagfinanszírozásának a 140 %-át megkapja az Alapellátási Intézet, ők működtetik a praxist, és az ő 
alkalmazottja az orvos kolléga mindaddig, amíg a háziorvosi szakképesítést meg nem szerzi. Az orvos, 
aki a praxisban dolgozik, tulajdonképpen anyagi biztonságban van, és nincs abban a 
kényszerhelyzetben, hogy minél hamarabb ebből a praxisból egy gazdaságosan működtethető praxist 
varázsoljon. Mindaddig ott maradhat az OALI berkein belül, amíg a szakképesítését meg nem szerzi. A 
gyakorlatban ez úgy néz ki, hogy négy napot rendelne a háziorvosi körzetben és a maradék egy napon, 
teljesítené a kötelezően letöltendő szakgyakorlatait. Van egy 6-7 év, ami idő alatt a rendszerbe való 
belépését követően a szakképesítését meg kell szereznie. 
 
Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester bejelenti érintettségét, a szavazók száma 8 főre csökken. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban, 
ismertetem határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) nem teljesülés miatt visszavonja a 137/2014. (IX. 18.) számú határozatát. 
b) a saját részéről elfogadja Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete és a 
Schaffer Háziorvosi Gyógyító és Kereskedelmi Kft. között 2009. január 15-én - a III. számú 
háziorvosi körzet működésére és a háziorvosi terület ellátási kötelezettség vállalása tárgyában - 
létrejött megbízási szerződés 2015. március 31-ei hatállyal történő közös megegyezéssel való, a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét képező megszüntetését. 
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c) a saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
mellékletét képező Megállapodást, a mely a CO-MEDI-CATUS Kft-vel kerül megkötésre a III. 
számú háziorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítésére vonatkozóan. 
d) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére és okiratok 
aláírására. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

24/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) nem teljesülés miatt visszavonja a 137/2014. (IX. 18.) számú határozatát. 
b) a saját részéről elfogadja Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete és a Schaffer Háziorvosi Gyógyító és Kereskedelmi Kft. között 2009. január 15-
én - a III. számú háziorvosi körzet működésére és a háziorvosi terület ellátási 
kötelezettség vállalása tárgyában - létrejött megbízási szerződés 2015. március 31-ei 
hatállyal történő közös megegyezéssel való, a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú mellékletét képező megszüntetését. 
c) a saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. 
számú mellékletét képező Megállapodást, a mely a CO-MEDI-CATUS Kft-vel kerül 
megkötésre a III. számú háziorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítésére 
vonatkozóan. 
d) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére és 
okiratok aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
12.) Javaslat a 2015. évi Közbeszerzési Terv megalkotására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Van-e valakinek kérdése ezzel kapcsolatban? 
 
Surányi Tibor képviselő: Az Önkormányzat költözésével, beruházásával kapcsolatban a megbízások, 
szerződések nem a közbeszerzési tervnek kell, hogy része legyen, vagy önálló közbeszerzési kiírásra 
kerül? 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Már túl vagyunk rajta, minden kész. Ismertetem a határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2011. 
évi CVIII. törvény 33. § (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2015. évi közbeszerzési tervet a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében szereplő tartalommal elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

25/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 
2011. évi CVIII. törvény 33. § (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2015. évi 
közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében 
szereplő tartalommal elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
13.) Javaslat a 015/3 és 015/4 hrsz-ú kivett közút művelési ágú területek kivett kopársággá 
minősítésére 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester röviden ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Van-e kérdés a napirendi ponttal kapcsolatban? /Nem hangzik el 
kérdés./ Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megerősíti az 56/2014. (IV. 15.) számú határozatát, 
b) a 015/3 és a 015/4 helyrajzi számú ingatlanok művelési ágának minősítését „kivett közút”-ról 
„kivett kopárság”-ra változtatja. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a földhivatali eljáráshoz a szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 

26/2015. (II. 10.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megerősíti az 56/2014. (IV. 15.) számú határozatát, 
b) a 015/3 és a 015/4 helyrajzi számú ingatlanok művelési ágának minősítését „kivett 

közút”-ról „kivett kopárság”-ra változtatja. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a földhivatali eljáráshoz a szükséges intézkedések 

megtételére 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
- 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Köszönöm mindenkinek a mai ülésen való 
részvételét és a hozzászólásokat, az ülést bezárom. /1956 h/ 
 
A jegyzőkönyv 1956 órakor lezárásra kerül. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

 Gergőné Varga Tünde       dr. Szilágyi Ákos 
      polgármester               jegyző 

 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
 Mekler Andrea        Dr. Bóna Balázs 

  képviselő               képviselő 
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